
o

RADA f~:.'\3 T A Iv-.ARKI
AI. .,' . F: . ( I ' e[" J 9 5
0 5 27 ') IV'! /:", I K I

1e 1. ' , ~ ~ ) '; F~ 1 -1 0 - (J0
Fax 7f31- 'k; -'18

moj o :-'lazowieck ie

PROTOKOL nr 27
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

ktore odbylo si-r w dniu 18 kwietnia 2012 roku

o godzinie 1100 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Arkadiusz Werelich (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza koszt6w utrzymania szkol i przedszkoli za rok 2011 - sprawozdanie z

wykonania budzetu za rok 2011.
5. Informacje zwiazane z funkcjonowaniem niepublicznych plac6wek wychowania

przedszkolnego.
6. Ocena stanu utrzymania i funkcjonowania sciezek rowerowych.
7. Informacja z dofinansowania dla organizacji, w tym organizacji pozytku publicznego

z zakresu realizacji zadan gminy - ocena wykorzystania srodkow za 2011 rok.
8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie nadania Statutu Mareckiemu

Osrodkowi Kultury im. Tadeusza Luzynskiego (Druk nr 187).
9. Sprawy rozne.
10. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porz,!dku obrad.

Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad
punktu 6. Ocena stanu utrzymania i funkcjonowania sciezek rowerowych w zwiazku
z nieobecnoscia na posiedzeniu komisji Pana Adama Stachonia Naczelnika Wydzialu Dr6g,
kt6ry przebywal na szkoleniu.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
Obecnych bylo 12. radnych (w glosowaniu nie wziela udzialu trzech radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Pkt 4. Analiza koszt6w utrzymania szk61 przedszkoli za rok 2011 - sprawozdanie
z wvkonania budzetu za rok 2011 .

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta marki za 2011 rok stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu,

Pan Andrzej Motyka, Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatowych, przedstawil
informacje 0 wydatkach zwiazanych z marecka oswiata; szczegolowo omowil Dzial 801,
Dzia1854.



W dyskusji glos zabrali radni: Izabela Brzezinska, Arkadiusz Werelich, Dariusz Pietrucha,
Tadeusz Sklodowski, Michal Jaroch, Maria Przybysz - Piwko.

Bunnistrz Janusz Werczynski oraz Dyrektor Andrzej Motyka udzielali odpowiedzi na pytania
formulowane przez radnych.

Pkt 5. Infonnacje ZWHI.Zane z funkcjonowaniem niepublicznych plac6wek wychowania
przedszkolnego.

Pan Andrzej Motyka, Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatowych, szczegolowo
om6wil infonnacje dotyczace niepublicznych plac6wek wychowania przedszkolnego (s. 88
Sprawozdania z wykonania budzetu).

Na pytania radnych: Arkadiusza Werelicha, Tadeusza Sklodowskiego, Dariusza Pietruchy,
Michala Jarocha odpowiadal pan Andrzej Motyka.

o Pkt 6. Infonnacja z dofinansowania dla organizacji, w tym organizacji poZytku publicznego z
zakresu realizacji zadail gminy - ocena wykorzystania srodk6w za 2011 rok.

Naczelnik Wydzialu Spraw Spolecznych Piotr Matusiak zaprezentowal infonnacje na temat
dofinansowania dla organizacji, z zakresu realizacji zadan gminy (s. 123 - 125 i s. 127 - 129
sprawozdania z wykonania budzetu);

W dyskusji glos zabrali radni: Arkadiusz Werelich, Urszula Paszkiewicz, Grzegorz
Miechowicz, Tadeusz Sklodowski, Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha oraz Piotr Matusiak.

Pkt 7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie nadania Statutu Mareckiemu
Osrodkowi Kultury im. Tadeusza Luzynskiego CDruk nr 187).

Projekt uchwaly stano wi zalacznik nr 3 do protokolu.

G
Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly,

Glos zabrali radni: Urszula Paszkiewicz, Michal Jaroch, Maria Przybysz - Piwko, Dariusz
Pietrucha oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich zarzadzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania Statutu Mareckiemu Osrodkowi
Kultury im. Tadeusza Luzynskiego (Druk nr 187).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
w glosowaniu udzial wzielo 12. radnych; dw6ch radnych nie wzielo udzialu w glosowaniu.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDruku 187.
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Pkt 8. Sprawy r6zne.

l.Radny Pawel Pniewski przypomnial, ze z okazji Dnia Dziecka planowane jest zwolanie
Mlodziezowej Sesj i Rady Miasta.

2.Radna Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze trwaja przygotowania do II Miedzyszkolnego
Konkursu ,,Jestem uczniem blogoslawionego lana Pawla II", dla uczni6w szk61 podstawowych,
gimnazj6worazszkolyponadgimnazjalnej; final konkursuodbedziesie 26 pazdziemika2012.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1430 Przewodniczacy Arkadiusz Werelich zamknal posiedzenie Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Protokolowala
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Przewodniczacy Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu

Arkadiusz Werelich
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